
Eksternt referat 

Bestyrelsesmøde Rønhøjgård 8 august 2024 

 

Deltagere: Vibeke, Bettina O, Bettina L, Betty, Lise, Kirsten 

Suppleanter: Kim - Jesper 

Afbud:  

Referent: Jannie 

Ordstyrer: Betty 

 

Godkendelse af dagsorden og valg af referent og 
ordstyrer 

ok 

Godkendelse af sidste referat Ok. Dog skal ref. Huske at skrive mere udførligt 
hvad grunden er til indberetninger. 

Nyt fra udvalgene   
Forretningsudvalget  
Gennemgang af opgaver der blev aftalt på sidste 
bestyrelsesmøde: 

 

Driftsudvalget Status fra alle 4 hold. Næsten alle har gået drift 
2 gange.  
Jannie og Henri går 2. runde torsdag d. 15/8 

Byggeudvalg Følgende haver indberettes til Ballerup 
Kommune. xxx er begyndt byggeri uden at have 
fået endelig godkendelse. Have xxx byggesag vil 
have godkendelse inden det hele er færdigt. Det 
ligner at tilbygning senere skal bruges til 
beboelse. Have xxx ville rive hækken ned og 
bygger ikke ifølge de godkendte tegninger. xxx 
har set CVR reg. På sit hus. Have xxx der er 2 
ejere reg. Kommune er ved at undersøge det. 
Have xxx har fået påbud om at etablere en hæk. 
Xxx + xxx startes op som påbudsager pga af 
overbebegyelse. 

Aktivitetsudvalget  1 x kondibanko har været aflyst pga mgl. 
Frivillige I ferie.  Det er super ærgeligt og vi 
håber på at der er mange der melder sig til 
aktivetsudvalget til næste år. 

Medieudvalget Bettina O arbejder ihærdigt på at rette og 
optimere hjemmesiden. Alle er velkommende til 
at melde ind hvis de støder på gamle 
oplysninger.  

Vandudvalg  Der er kommet styr på lækalarmerne igen. 
Vandmåler Projekt Status: Kan følges på hjemmesiden. 

 
Vurderingsudvalg   Der er meget travlt. 
Venteliste 2 til salg i juli – 7 til salg i august 
Salg Der går rygter om at kasseren får 



indmeldelsesgebyr ved hvert salg, hvilket IKKE 
er tilfældet. Gebyret går til haveforeningen. 

Trailer Pladser Bettina O og Vibeke har været i afd. B og sætte 
mærkater på, på de trailer der er blevet 
registreret. De tager en omgang mere og 
herefter vil der blive tale om bortskaffelse af de 
resterende trailer. 

Nøgleprikker Der meldes dato ud for en ekstra 
udleveringsdato. 
Der har været lidt drillerier med at få det til at 
virke. Der er nu sat ny cylinder på, så den 
fungere nu. 

Arbejdsdag Tilmelding er sendt ud og fristen for tilmelding 
er d. 16. august. Husk at melde dig til i tide, så 
der kan planlægges effektivt. 
Sammen med André vil der gennemgåes hvad 
der skal laves. 
Bettina og Jannie oplyser tilmeldingsfrist på hhv 
hjemmesiden og facebook. 

Containergården Bestyrelsen ønsker at være mere synlige og har i 
den forbindelse besluttet at tage 
cointainervagter i 2025. 

Foreningshuset I morgen 9/8 går arbejdet i gang med at 
renovere foreningshuset. 
Der findes løsninger vedr., de 2 arrangementer 
der skal afholdes selv om renovering er i gang. 

Orientering fra formanden Orienteringen er kommet under de forskellige 
punkter. 

Regnskab ½ års regnskab gennemgås ved næste 
bestyrelsesmøde. 

  
Logbogen Der var ikke andet end p-billetter og 

nøglebrikker. 
Diverse Kirsten deltager ikke i de næste 2 møder. 
  

  
  

 

Næste møde i 12. september kl. 17:00 i foreningshuset. 

Næste forretningsudvalgsmøde:? 

Pkt. til dagsorden sendes til Vibeke og Jannie senest: dato oplyses senere 

 

 

 


